



إعلان شركة الخطوط السعودية للتمويل عن النتائج المالية الأولية للفترة المنتهية في ٣٠-٠٩-٢٠٢٠م
(تسعة أشهر)

Saudi Airlines Catering Co. announces its Interim Financial Results for the Period Ending on 30-09-2020 (Nine Months)

Element List	Current quarter	Similar quarter for previous year	%Change	Previous Quarter	%Change
Sales/Revenue	154.8	585.2	-73.548	113.1	36.870
Gross Profit (Loss)	-26.8	230.2	-111.642	-40.7	-34.152
Profit (Loss) Operational	-92.6	161.4	-157.373	-128.0	-27.656
Net Profit (Loss) after Zakat and Tax	-106.5	142.0	-175.000	-143.8	-25.939
Total Comprehensive Income	-106.5	142.0	-175.00	-143.8	-25.939
All figures are in Million Saudi Arabia, Riyals					

Element List	Current Period	Similar period for previous year	%Change
Sales/Revenue	720.6	1,651.4	-56.367
Gross Profit (Loss)	51.7	614.8	-91.591
Operational Profit (Loss)	-185.6	416.9	-144.519
Net Profit (Loss) after Zakat and Tax	-234.7	362.6	-164.727
Total Comprehensive Income	-234.7	362.6	-164.727
Total Share Holders Equity (after Deducting Minority Equity)	958.0	1,328.8	-27.905
Profit (Loss) per Share	-2.86	4.42	-164.706

Accumulated loss	Capital	Percentage %
-215.8	820	-26.3

Element List	Explanation	الإيضاحات
Increase (Decrease) in Net Profit for Current Quarter Compared to the Same Quarter of the Previous Year is Attributed to	Main reason for the decrease in net profit was the disruption of the business activities due to pandemic outbreak which resulted in lower sales by -73.5%, the fixed cost remained the same and AR provision increased by MSR 3.4	يعود السبب الرئيسي لانخفاض صافي الربح إلى تعطل العمليات التجارية بسبب جائحة فيروس كورونا (كوفيد-١٩) وتفضيه مما أدى إلى انخفاض المبيعات بنسبة -٧٣,٥٪ إضافة لارتفاع مخصص الديون المشكوك في تحصيلها مقابل الذمم المدينة بمبلغ ٣,٤ مليون في حين أن التكاليف الثابتة لم تتغير.
Increase (Decrease) in Net Profit for Current Quarter Compared to the Previous Quarter is Attributed to	Main reason for the decrease in net losses was the effective control exercised & initiatives undertaken to manage the controllable costs under G&A & reduced it by 25.4%.	يعود السبب الرئيسي لانخفاض صافي الخسائر إلى ممارسة الرقابة الفعالة والمبادرات المتخذة لإدارة المصاريف العمومية والإدارية وخفضها بنسبة ٢٥,٤٪.

Element List	Explanation	الإيضاحات
Increase (Decrease) in Net Profit for Current Period Compared to the Similar Period of the Previous Year is Attributed to	Main reason for the decrease in net profit was the decrease in sales by -56.4% due to disruption of business activities even though the first two months of Q1 had seem normal business activity levels. AR provision increased MSR 36.8 and the fixed cost remained the same.	يعود السبب الرئيسي لانخفاض صافي الربح هو تعطل العمليات التجارية بسبب جائحة فيروس كورونا (كوفيد -19) وتقشيه مما أدى إلى انخفاض المبيعات بنسبة -56.4% على الرغم من أن أول شهرين من الربع الأول شهدت نفس مستويات أنشطة العمليات التجارية العادية وارتفع مخصص الديون المشكوك في تحصيلها مقابل الذمم المدينة بمبلغ 36.8 مليون في حين أن التكاليف الثابتة لم تتغير.
Type of the external auditor's opinion	Unmodified opinion	الرأي غير المعدل
External auditor's report containing reservation	None	لا يوجد
Reclassifications in quarter financial result	None	لا يوجد
Additional Information	<p>The Company have incurred losses during the period ended on 30 September 2020 amounting to MSR. -234.7, which represents -24.5% of the net assets of the company amounted to MSR. 958.0 according to the financial statements as at 30 September 2020, these incurred losses represent -29.8% of the company's gross profit amounted to MSR. 786.9 according to the annual audited financial statements for the year 2019, besides, the losses incurred during the period ended 30 September 2020 represent -10.9% of the company's total revenues MSR. 2,156.3 according to the annual audited financial statements for the year 2019.</p> <p>The company accumulated losses as at end of September 2020 amounting to MSR -215.8 representing 26.3% of the share capital. This is due to the disruption of the business activities as a result of pandemic outbreak.</p> <p>The Company confirms that it will apply and follow the procedures and instructions related to listed companies with accumulated losses reaching 20% or more of their total capital.</p>	<p>تكدت الشركة خلال الفترة المنتهية في 30-09-2020م خسائر بلغت 234,7 مليون ريال ما يمثل -24,5% من صافي أصول الشركة والمقدرة بمبلغ 958,0 مليون ريال وفقاً للقوائم المالية الأولية للفترة المنتهية في 30-09-2020م، هذا وتمثل هذه الخسائر ما نسبته -29,8% من إجمالي الربح المقدر بمبلغ 786,9 مليون ريال وفقاً للقوائم المالية السنوية المراجعة لعام 2019م، إلى جانب ذلك فإن الخسائر المتكبدة خلال الفترة المنتهية في 30/09/2020م تمثل ما نسبته -10,9% من إجمالي إيرادات الشركة البالغة 2,156,3 مليون ريال وفقاً للقوائم المالية السنوية المراجعة لعام 2019م.</p> <p>بلغت الخسائر المتراكمة للشركة في نهاية 30 سبتمبر 2020م مبلغ 215,8 مليون ريال سعودي وتمثل -26,3% من رأس المال، ويرجع ذلك إلى تعطل العمليات التجارية بسبب جائحة فيروس كورونا (كوفيد -19).</p> <p>علماً بأنه سيتم تطبيق الاجراءات والتعليمات الخاصة بالشركات المدرجة أسهمها في السوق المالية السعودية التي بلغت خسائرها المتراكمة 20% فأكثر من رأس مالها.</p>